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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr XI/2025 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

              wraz z Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  

 

Posiedzenie w dniu 24 lutego 2025 r.  

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 r. o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:50 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Obecni: 

1. Krzysztof Fejdych 

2. Grażyna Hołda 

3. Łukasz Karpowicz 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mazur 

6. Stanisław Mięczakowski 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Łukasz Karpowicz 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mazur 

6. Stanisław Mięczakowski 

7. Zygmunt Trojniak 

8. Andrzej Włosek 

9. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Krzysztof Fejdych oraz Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego – Łukasz Karpowicz. Przewodniczący na wstępie 

przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że Komisje posiadają quorum do 

podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk, Sekretarz 

Marek Radom, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Szymon Kroczak, Naczelnik Wydziału Edukacji Lidia Pawlikowska – Ozimek, 
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Sekretarz Gminy Marek Radom, Naczelnik Wydziału Inwestycji  Aleksander Gacek, 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Kierownik Referatu Gospodarowania 

Przestrzennego Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid, Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w 

Prudniku Barbara Tobik, Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 1 Ewelina Langfort, 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 2 Izabela Drohomirecka, Dyrektor Zespołu 

Szkolno – Przeszklonego w Moszczance Małgorzata Tuz, Dyrektor Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Rudziczce Anna Tuła – Nowacińska, Dyrektor Zespołu Szkolno 

Przedszkolnego w Szybowicach Franciszek Dendewicz, Dyrektor Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Dąbrówka w Prudniku Barbara Starzyk – Jarosch, Dyrektor Agencji Sportu i 

Promocji Małgorzata Halek. 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Łukasz Karpowicz 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Licznar 

 

2) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Krzysztof 

Fejdych poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 

r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

2. Sprawozdania z działalności placówek oświatowych za rok 2024 w tym: 

a) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176) 

Informacje omówiła Barbara Tobik – zastępca Dyrektora w Zespole Szkół w Prudniku.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdania z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176) kolejno 

przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w Prudniku (druk nr 

177) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Ewelina Langfort.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w 

Prudniku (druk nr 177) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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c) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w Prudniku (druk nr 

178) 

Informacje w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 2 Izabela 

Drohomirecka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w 

Prudniku (druk nr 178) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

d) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach (druk nr 

179) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego w 

Szybowicach Franciszek Dendewicz. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach (druk nr 

179).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

e) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce (druk nr 180) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Rudziczce Anna Tuła – Nowacińska. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce 

(druk nr 180) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

f) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Moszczance (druk nr 

181) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Moszczance Małgorzata Tuz.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Moszczance 

(druk nr 181) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

g) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Zygmunt Trojniak, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

3. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 183)  

Radny  Stanisław Mięczakowski zapytał o planowane podwyżki dla pracowników – w jaki 

sposób zostały one skalkulowane i czy środki na ten cel zostały zabezpieczone już do końca 

roku? 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że na chwilę obecną jest w trakcie przeliczania jaki 

będzie całkowity wydatek z tytułu podwyżek wynagrodzeń w całej gminie. Nie jest w stanie 

odpowiedzieć, że proponowana kwota zabezpieczy w 100% podwyżki, które planuje się 

wprowadzić od 1 kwietnia.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał, których pracowników dotyczy podwyżka? 
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Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że podwyżki dotyczą pracowników urzędu, jednostek 

oraz obsługi administracyjnej w szkołach.  

Wiceburmistrz  Wiesław Kopterski  doprecyzował, że planuje się szczególnie pochylić nad 

sekretarzami szkół, a w miarę możliwości są brani pod uwagę również pozostali pracownicy.  

Przewodniczący Krzysztof Fejdych zapytał czy planowana jest reklasyfikacja, czy wycena 

stanowisk w gminie oraz jednostkach gminnych, która porównałaby aktualne wynagrodzenia 

do wynagrodzeń rynkowych? 

Radna Grażyna Hołda wyraziła zdanie, że zasadnym byłoby przed dokonaniem podwyżek 

wynagrodzeń zrobienie wartościowanie stanowisk pracy.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że polityka finansowa gminy była systematycznie 

wprowadzana przez ostatnie sześć lat, jednak wzrost najniższego wynagrodzenia w kraju 

spowodował znaczące zmiany, które wpłynęły na realizację pierwotnych założeń 

budżetowych. Burmistrz zaznaczył, że wzrost pensji minimalnej wywrócił dotychczasowy 

plan finansowy do góry nogami, ponieważ wiązał się z koniecznością zapewnienia 

dodatkowych środków na podwyżki wynagrodzeń w jednostkach samorządowych. 

Burmistrz podkreślił, że tempo wzrostu najniższej pensji krajowej spowodowało, że stawki 

wynagrodzeń w gminie stały się bardzo wypłaszczone, co może wpływać na trudności w 

utrzymaniu odpowiedniego poziomu motywacji wśród pracowników administracji 

samorządowej. W związku z tym, w 2025 roku zaplanowana jest podwyżka, jednak, jak 

zauważył, będzie ona raczej symboliczna, z uwagi na ograniczone możliwości finansowe 

gminy. 

W dalszej dyskusji radni podjęli temat zmian ekonomicznych, które mają bezpośredni wpływ 

na budżet gminy Prudnik. Zwrócono uwagę na stale rosnące koszty życia, które nie tylko 

obciążają mieszkańców, ale również stwarzają wyzwania dla lokalnych finansów 

publicznych. Wzrost cen usług podstawowych, takich jak energia, woda, odbiór odpadów, a 

także ceny materiałów budowlanych, sprawiają, że gmina staje przed koniecznością 

dostosowania swojego budżetu do nowych warunków ekonomicznych. 

Radni omawiali także problem wzrastających kosztów chociażby materiałów budowlanych i 

robocizny, które wpływają na koszt realizacji inwestycji infrastrukturalnych, co może 

spowodować konieczność przesunięcia lub ograniczenia niektórych zaplanowanych 

projektów w budżecie.  

Radny Krzysztof Fejdych wyraził zdanie, że „to jest ten moment, w którym warto 

inwestować w budowlankę”. Podkreślił, że obecna sytuacja na rynku materiałów 

budowlanych oraz robocizny stwarza wyjątkową okazję do przeprowadzenia niezbędnych 

remontów i inwestycji infrastrukturalnych. Jego zdaniem, rok 2025 może okazać się ostatnim, 

w którym gmina będzie mogła przeprowadzać tego typu prace w stosunkowo korzystnych 

warunkach finansowych, zanim ceny materiałów budowlanych i robocizny znacznie wzrosną. 

Fejdych zwrócił uwagę, że w przyszłych latach przewidywany jest dalszy wzrost kosztów, co 

może utrudnić realizację inwestycji w nadchodzących okresach. Dlatego, jak zaznaczył, warto 

rozważyć intensyfikację działań inwestycyjnych w budownictwo i remonty, aby maksymalnie 

wykorzystać obecne warunki rynkowe. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że z jego obserwacji wynika, iż na rynku pracy 

panuje „głód pracy”, co przekłada się na sytuację w sektorze usługowym i budowlanym. 

Przetargi realizowane przez gminę obecnie są wygrywane w kwotach, które gmina może 

zaoferować, co jest korzystne dla budżetu, ale jednocześnie nie wiadomo, jak długo taka 

sytuacja będzie miała miejsce. 

Radny Zygmunt Trojniak zauważył, że w ostatnim czasie bardzo wzrósł koszt wieczystego 

użytkowania gruntów, co stanowi istotny problem zarówno dla mieszkańców, jak i dla 

lokalnego budżetu. Zwrócił uwagę, że podwyżki te mogą negatywnie wpłynąć na osoby, które 
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są użytkownikami wieczystymi, ponieważ rosnące opłaty stają się dla nich coraz większym 

obciążeniem finansowym. 

Burmistrz oznajmił, że wzrost kosztów wieczystego użytkowania jest spowodowany tym, że 

przez lata nie była dokonywana rewaloryzacja tych stawek. Zauważył, że opłaty te nie były 

dostosowywane do zmieniających się warunków rynkowych i inflacyjnych, co teraz skutkuje 

koniecznością ich podwyższenia. Podkreślił, że w związku z tym, obecna sytuacja jest 

efektem zaniedbań z przeszłości, a podwyżki są teraz nieuniknione, aby dostosować stawki do 

rzeczywistych kosztów użytkowania gruntów. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 183) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Aneta Samotus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 
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NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Fejdych 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 185) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 185) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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4. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 186) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli,  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 186) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytą i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Fejdych 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (7) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Fejdych 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 188) 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 189) 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 190) 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 191) 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 192) 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 193) 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 194) 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 195) 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 196) 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 197) 

m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 198) 

n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 199) 

o) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 200) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości blokiem (druk 

nr 188-200) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201) 

kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik poinformowała, że Prudnickie 

Centrum medyczne wystąpiło z dwoma wnioskami o sprzedaż gruntu. Jeden grunt to kawałek 

drogi dojazdowej do budynku, przez który teraz de facto poruszają się karetki, drugi grunt to 

kawałek parkingi przy poradniach specjalistycznych. PCM wystąpił z wnioskiem o udzielenie 

99% bonifikaty. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak dodał, że jest jak najbardziej za przychyleniem się do 

wniosku PCM, gdyż PCM chce wykupić grunt na cele publiczne. Jednak wniosek poddany 

jest pod dyskusje, aby radni mogli wyrazić swoje zdanie.  

Radna Aneta Samotus zapytała czy sporządzany był operat szacunkowy na wartość tej 

nieruchomości? 

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że jeszcze nie ma takiego dokumentu.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych wyraził zdanie, że wszystkim chyba leży na 

sercu rozwój szpitala i wykorzystanie terenu który tak naprawdę teraz nawet nie spełnia 

wymogów parkingu, bo nie ma tam ani odprowadzenia wody, ani ścieków, czy olejów które 

powinny być prowadzone przy parkingach, także ewentualnie można się zastanowić czy nie 

zwiększyć płatności do 5% ze strony PCM i sprzedać 95 procentowa bonifikatą. 

Radny Stanisław Mięczakowski poparł zdanie przedmówcy, aby rozważyć zmniejszenie 

wielkości bonifikaty.  

Radni podjęli dalszą dyskusję.  

Wszyscy obecni opowiedzieli się za sprzedażą.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że dyskusja miała na celu podjęcie decyzji czy rada 

jest za sprzedażą. Dalszym krokiem będzie zrobienie wyceny i wówczas radni będą mogli 

podjąć decyzję o cenie i wysokości udzielonej bonifikaty.  

 

r) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 202) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Agencji sportu i promocji Małgorzata Halek.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytani uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 202) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

s) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 203) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 203) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

t) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 204) 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 204) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka – Kaszoid. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" 

(druk nr 206) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" (druk nr 206) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego 

"Wspieraj Seniora w Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego "Wspieraj 

Seniora w Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia 

zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 

209) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia 

zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 

209) kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 210) 

Przewodniczący Komisji Łukasz Karpowicz oznajmił, że chciałby wnieść poprawkę 

mówiącą o zmianie kwoty opłaty za gospodarki odpadami do kwoty 28 złotych, począwszy 

od 1 kwietnia z ewentualną korektą, jeśli zajdzie taka potrzeba, w miesiącu wrześniu lub 

październiku.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że stawka 30 złotych jest skalkulowana jako stawka 

realna. Dwuetapowa podwyżka na pewno będzie bardziej bolesna dla mieszkańców, trzeba 

mieć również na uwadze koszt, który gmina będzie musiała ponieść celem dostarczenia 

decyzji do kilku tysięcy gospodarstw. Jest to niepotrzebne generowanie kosztów.  

Radny Edward Mazur oznajmił, że na poprzedniej komisji przedstawione były dokładne 

wyliczenia. Wszystkie koszty były merytorycznie wyjaśnione. Poprosił o przedstawienie 

wyliczeń raz jeszcze. 

Radni uznali, że najpierw należy przegłosować wniosek formalny. 

Przewodniczący Komisji Budżetu poddał pod głosowanie wniosek o zmianę stawki za 

gospodarowanie odpadami w wysokości 28 zł. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

o zmianę stawki za gospodarowanie odpadami w wysokości 28 zł kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak 

PRZECIW (1) 

Edward Mazur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grażyna Hołda 
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NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt 

Trojniak 

PRZECIW (3) 

Edward Mazur, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego wniosek został przyjęty.  

 

Sekretarz Gminy Marek Radom odczytał artykuł dotyczący zasad ustalania opłat za odpady 

komunalne. „Kolegium Regionalne Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy stwierdziło 

nieważność uchwały Gminy Białe Błota, w której ustalono stawkę za  gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w wysokości 32 złote od osoby za odpady segregowane,  podczas 

gdy szacunkowe stawkę umożliwiająca bilansowanie się systemu śmieciowego w gminie to 

39,52 zł. jednocześnie radni nie podjęli uchwały w sprawie dopłat do systemu gospodarki 

odpadami. Radni byli świadomi tego, że ustalono wysokość stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w wysokości poniżej opłaty kalkulacyjny i tym samym świadomi 

byli konieczności pokrycia przez gminę części kosztów systemu. W uzasadnieniu 

rozstrzygnięcia kolegium RIO stwierdziło, że Rada Gminy naruszyła w ten sposób artykuł 6r 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach poprzez ustalenie stawki opłaty w 

wysokości niezapewniającej uzyskanie koniecznych środków finansowych na realizację 

obowiązkowego zadania własnego gminy polegającego na pokrywaniu kosztów 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że skoro rada ma świadomość, że stawka 28 zł 

będzie niewystarczająca do pokrycia kosztów systemu to podejmie decyzję o dopłacie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Łukasz Karpowicz oznajmił, że jeśli we wrześniu 

zostaną przedstawione analizy mówiące o tym, że stawka jest niewystarczająca to wówczas 

radni podejmą uchwałę o podniesieniu stawki. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że jeśli teraz stawka zostanie podniesione do 

28 zł to we wrześniu będzie trzeba rozmawiać o podwyżce do kwoty około 32 zł, aby 

zrekompensowała budżet. 

Radny Leszek Czereba zapytał o koszty administracyjne – dlaczego w lutym 2023 roku 

wystąpiła tak duża kwota wynosząca 119 000,00 zł oraz z czego wynika spadek kosztów 

administracyjnych pod koniec roku 2024 do kwot około 14 000,00 zł? 

Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika Gniecka-Witkowska wyjaśniła, że w 

lutym 2023 roku kwota ta obejmowała wynagrodzenia miesięczne, dodatkowe wynagrodzenie 

roczne oraz odprawę emerytalną. Natomiast w roku 2024, w okresie od września do grudnia, 

wynagrodzenia pracowników referatu gospodarki odpadami zostały pomniejszone o 

wynagrodzenia pracowników, którzy zostali oddelegowani do pracy związanej z powodzią. 

Radni podjęli dyskusję dotyczącą zabezpieczenia w budżecie środków na wynagrodzenia dla 

pracowników zajmujących się gospodarką odpadami.  
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Skarbnik Wioleta Zator odnośnie zabezpieczenia środków w budżecie na dopłaty do 

gospodarki odpadami zaznaczyła, że trzeba mieć świadomość, skąd gmina ma wziąć środki 

aby je zabezpieczyć. 

Przewodniczący Łukasz Karpowicz stwierdził, że brak zimy w tym roku wygenerował 

oszczędności na utrzymaniu zimowym. 

Naczelnik Wydziału Szymon Kroczak poinformował, że umowa z ZUK jest umową 

ryczałtową i nawet jeśli nie ma śniegu to wówczas ZUK świadczy usługi jak samo jak w 

okresie letnim. Nie ma odrębnej stawki dla utrzymania zimowego.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych oznajmił, że ze strony pracowników urzędu 

informacja jest pełna, jednak ze strony spółki nie ma rzetelnej informacji dotyczącej kosztów 

wywozów śmieci od pozostałych kosztów.  

Radni podjęli dalszą dyskusję odnośnie funkcjonowania ZUK-u. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych wyraził opinię, że jest gotów nawet sam 

zgłosić propozycję, aby stawka wzrosła do 32 zł, aby mieć pewność, że zbilansujemy 

zarówno wkład własny w PSZOK, jak i funkcjonowanie systemu. Musi mieć jednak pewność, 

że po stronie spółki zapewniony jest odpowiedni nadzór oraz skuteczne zarządzanie. 

Podkreślił, że nie chodzi o to, że radni nie chcą podwyżki, ponieważ jest ona jak najbardziej 

potrzebna. Jego zdaniem cała rada zgodzi się na tę podwyżkę, a nawet na wyższą kwotę niż 

zaproponowana. Dodał również, że należy zadbać o stronę operacyjną spółki, aby nie było 

wątpliwości, takich jak te, które pojawiają się podczas obecnej dyskusji na temat 

funkcjonowania spółki. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały z uwzględnieniem poprawki na 

kwotę 28 złotych zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 210) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

PRZECIW (1) 

Edward Mazur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grażyna Hołda, Aneta Samotus 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisje gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

PRZECIW (2) 

Edward Mazur, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Czereba 
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BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

a) Rozpatrzenie pisma w sprawie ujęcia w budżecie Gminy realizacji trzeciej drogi 

wewnętrznej w miejscowości Dębowiec. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych przedstawił pismo skierowane do rady w 

sprawie uwzględnienia w budżecie Gminy realizacji trzeciej drogi wewnętrznej w 

miejscowości Dębowiec. 

Radny Stanisław Mięczakowski zauważył, że omawiana sprawa jest zbieżna z niedawno 

rozpatrywaną skargą dotyczącą stanu infrastruktury drogowej w gminie. W związku z tym 

radny uznał, że w obecnej sytuacji nie należy przychylać się do wniosku o uwzględnienie tej 

inwestycji w budżecie, dopóki nie zostanie opracowany bardziej kompleksowy plan, który 

uwzględniałby priorytety w zakresie infrastruktury drogowej w całej gminie. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zauważył, że aby skutecznie planować i 

realizować inwestycje drogowe, Komisja Budownictwa powinna opracować nowy, 

kompleksowy harmonogram budowy oraz remontów dróg. 
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych zgodził się z wypowiedzią burmistrza. 

Radny Stanisław Mięczakowski poinformował, że na Komisji ds. Wsi podjęto decyzję o 

zorganizowaniu objazdowej komisji po Gminie Prudnik, która odbędzie się w dniach 14 i 21 

marca. W ramach tej wizyty, razem z sołtysami, przeprowadzona zostanie szczegółowa 

analiza stanu infrastruktury drogowej. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych zaproponował, aby odpowiedzieć na pismo w 

sposób, który uwzględnia fakt, że po przeprowadzeniu przeglądu dróg przez połączone 

komisje oraz wyznaczeniu priorytetów, Rada Miejska rekomenduje wprowadzenie zadań do 

budżetu na rok 2026. Takie podejście pozwoli na realizację inwestycji zgodnie z ustalonym 

harmonogramem, biorąc pod uwagę zarówno potrzeby gminy, jak i dostępność środków 

finansowych. 

Komisja jednogłośnie przychyliła się do propozycji Przewodniczącego. 

 

b) Rozpatrzenie prośby o pomoc finansową w odbudowie zawalonego muru cmentarza w 

Rudziczce. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Fejdych przedstawił pismo. 

Podczas dyskusji radni wyrazili różne opinie na temat możliwości przyznania pomocy 

finansowej. 

W wyniku dyskusji radni nie podjęli ostatecznego stanowiska w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na odbudowę muru cmentarza. 

 

c) Rozpatrzenie informacji przez Komisje Budżetu: 

1) Oświetlenie uliczne - koszty oświetlenia ulicznego za rok 2024 oraz planowanie inwestycji 

w tym zakresie w roku 2025, inwestycje drogowe - planowane inwestycje i koszty w 2025 

roku 

2) Fundusz sołecki - założenia na rok 2025 

3) Informacja na temat możliwości pozyskania środków zewnętrznych do budżetu gminy na 

rok 2025 

4) Informacja za rok2024 dot. wydanych decyzji o naliczeniu jednostkowych opłat tzw. rent 

planistycznych z tytułu zmiany lub uchwalenia planu przestrzennego zagospodarowania 

gminy oraz opłat adiacenckich z tytułu wybudowania infrastruktury technicznej 

 

Członkowie Komisji Budżetu zapoznali się z przedłożonymi dokumentami.  

Dyskusja nie została podjęta.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Krzysztof Fejdych  

 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 


